

Protokoll

Regionstyremøte nr. 2/16 fredag og lørdag 11-12. mars 2016, Scandic Hotell, Stjørdal

Regionstyret:	Mariann Berg	Regionleder
	Tore Aalberg	Nestleder
	Jenny-Marie Langåssve	Styremedlem
	Jarl Martin Møller	Styremedlem
	Geir Roger Flatøy	Styremedlem
	Monica Ibsen	Styremedlem
	Ingrid Kristiansen	1. varamedlem
	Kim Hugo Eggen	2. varamedlem
	Arild Stav	Ansatte representant
	Einar Sparboe Lysnes	Styremedlem
Gjest:	Ole Jørstad	1 Visepresident NHF (fredag)
Forfall:	Randi Rasmussen	Styremedlem
	Anita Håkegård Pedersen	Styremedlem
Fra administrasjon:	Svein Olav Øie	Daglig leder

Saksliste

Sak 16020	Godkjenning av innkalling og dagsorden
Sak 16021	Protokollgjennomgang
Sak 16022	Årsregnskap 2015 region Midt-Norge og Nord
Sak 16023	Valgkomiteen
Sak 16024	Budsjettforutsetninger 2016-18
Sak 16025	Daglig leders rapport
Sak 16026	Rapport fra Forbundsrådsmøte
Sak 16027	Regionstingene 2016
Sak 16028	Mål- og Handlingsplanen 2016-2018
Sak 16029	Nye Spektrum
Sak 16030	FS/Styremedlemmenes status fra sine ansvarsområder
Sak 16031	Representasjon på Idrettskretstingene
Sak 16032	Endring av retningslinjer til seriene 16/17
Sak 16033	Evaluering av møte

SAK 16020 Godkjenning av innkalling og dagsorden

Gjennomgang av innkalling og dagsorden for møte.

Vedtak sak 16020

Innkalling og dagsorden som ble utsendt 18/2 godkjennes.

SAK 16021 Protokollgjennomgang

Regionleder tok en gjennomgang av RS-protokoll nr. 01/16 og AU-protokoll nr. 1/16.

Vedtak sak 16021

RS-protokoll nr. 01/16 og AU-protokollene nr. 1/16 godkjennes.

SAK 16022 Årsregnskap 2015 for region Midt-Norge og Nord

Daglig leder gikk igjennom Årsregnskapene for 2015, disse er gjennomgått av Kontrollkomiteen som hadde sin rapport klar til møte, denne ble utdelt på møte sammen med forslaget til styrets økonomiske beretning for RMN.

Region Midt-Norge

Vi hadde et budsjett på minus kr 500.000,-, resultatet ble et minus på kr 685.234,-. Underskuddet foreslås dekket av egenkapitalen.

Region Nord

Vi hadde et budsjett på minus kr 900.000,-, resultatet ble et minus på kr 373.727,-.

Revisor hadde ikke anledning til å være tilstede på møte, innsendte spørsmål til han ble besvart av daglig leder i hans gjennomgang.

Styret var godt fornøyd med den jobben administrasjonen har gjort med å få regnskapet i henhold til vedtatte budsjetter.

Vedtak sak 16022

Årsregnskapene 2015 godkjennes og legges frem for Regionstingene. Økonomisk beretning for RMN vedtas.

SAK 16023 Valgkomiteen

Valgkomiteen hadde bedt om å få møte styret for å informere om sine utfordringer med å sette sammen et styre. Komiteen var representert med Ole Eidem som gikk gjennom følgende punkter:

- 2016-2018 nye utfordringer og muligheter
 - Styrking av distriktsmessig påvirkning gjennom klubbene som er vår øverste sjef og valgte soneledere
 - Økonomisk bærekraftig satsning, hvordan skape mest mulig verdi av hver krone nærmest klubbene

Respekt - Åpenhet – Engasjement - Innovasjon

- Ønsket kompetanse; organisasjonsutvikling – økonomi/finans – event/marked – personal/relasjon – soneleder leder
- Viktig med nærhet til administrasjonen
- Styrets rolle
 - Tilsetting av daglig leder
 - Styrer organisering av virksomheten
 - Vedtar planer og budsjetter
 - Fastsetting av retningslinjer for kampaktiviteten
 - Påse at virksomhet, regnskap og formuesforvaltning er gjenstand for betryggende kontroll

Ole Eidem ba om at styret tok en ny runde for å vurdere og redusere styret til 5+1, i stedet for tidligere vedtak om 7+1. Etter at Ole Eidem hadde forlatt møte, ble styret enige om at regionleder skulle gi en tilbakemelding på at det ikke blir noen ny runde på størrelsen av styret.

SAK 16024 Budsjettforutsetninger 2016-18

Administrasjonen har laget følgende forslag til budsjettforutsetninger som skal benyttes når forslagene til budsjetter for 2017 og 18 skal utarbeides:

Generelt

- Budsjettene gjelder for en "ny" felles region Nord som vi forutsetter er fusjonert og har felles økonomi fra 1. januar 2017
- 2016 gjennomføres med budsjettet som ble vedtatt i november 2015 for region Nord og revidert budsjett for region Midt-Norge. Ved Års-avslutningen for 2016 lages det et felles regnskap for begge regionene
- Revidert budsjett 2016 for region Midt-Norge som bygger på budsjettforutsetningene som ble vedtatt på tinget i 2014 og er revidert i henhold til de endringer som har skjedd i perioden
- Budsjettene bygger på de prioriteringer som er i forslaget til Mål- og Handlingsplan for perioden 2016-2018
- Region Midt-Norges andel av gjelden til region Nord, dekkes av egenkapitalen i regnskapet for 2016. Klubbene i Nord sin andel av gjelden faktureres klubbene direkte etter antall spillende lag når en fusjon er gjennomført
- Budsjettene skal være kostnadseffektive
- Budsjettene skal ikke vise underskudd, minimum null budsjetter
- Utgiftene i budsjettene har en forventet moderat utvikling lik konsumprisindeksen

Inntekter

- Opprettholde nivået på tilskudd og prosjektmidler.
- Lik deltaker avgift for alle klubber og ingen egen klubb kontigent til regionen
- Økning i antall spillende lag med minimum 5 % i tingperioden
- Øke lisensinntektene med 3 % i tingperioden
- Administreringen av 2. divisjon bortfaller fra høsten 2016

- Markeds og arrangementsinntekter søkes økt hvert år ut fra nasjonale og regionale avtaler i samarbeid med sentrallet
- Fordele utgiftene på kompetansegivende utdanning på alle spillende lag
- Deltakeravgift på utviklingstiltak for spillere
- Utgiftsfordeling for alle klubber for Regionstingene i 2016 og 2018
- Arrangere Veteran NM 2016 med like stor deltagelse som i 2013
- Sikre oss nasjonale- og internasjonale aktiviteter
- Plassere deler av egenkapitalen slik at vi får en avkastning på 3 % som inntektsføres hvert år

Utgifter

- Ha god kvalitet på spillerutviklingsmiljøene
- Organisere administrasjonen mest mulig effektivt
- Reduserte utgifter for Regionstyret som følge av færre styremedlemmer
- Gjennomføre ny sonemodell som medfører økonomisk godtgjøring til sonelederne
- Aktiv deltagelse fra administrasjonen og engasjerte på sonemøtene.
- Gi tilskudd til klubber som produserer mange yngre landslags spillere og støtte lag som deltar i Lerøyserien
- Benytte klubber til å organisere og gjennomføre åpne samlinger og posisjonskoler
- Bistå klubbene ressursmessig i deres utviklingsarbeid, spesielt mot klubbledelse og utøvere for å kunne beholde disse lengre i håndballen
- Bruke nødvendige ressurser i arbeidet med å utvikle toppklubbene
- Gjennomføre et FRAM-prosjekt i løpet av tingperioden
- Endret leieavtale for kontorlokaler til administrasjonen
- Økte kostnader med utviklingen av IKT-løsningene slik at disse blir et godt verktøy for administrasjonen
- Bruke nødvendige ressurser for å kvalitetssikre terminlistearbeidet
- Ny anleggsplan skal utarbeides og vårt engasjement av anleggskonsulent videreføres i tingperioden.
- Regions andel av kostnader for prosjektet Klubbhuset legges inn i budsjettene
- Økte ressurser i prosjektarbeidet med ny hall og Euro 2020
- Sette av frie midler til styrets disposisjon

Vedtaks sak 16024

<i>Forslaget til budsjettforutsetninger vedtas.</i>

SAK 16025 Daglig leders rapport

Daglig leder ga en rapportering om hva som har skjedd siden siste styremøte og følgende temaer ble berørt:

- Status i administrasjonen
- Trondheim Spektrum stengt en periode på grunn av funn av aspest
- Pressemelding om at Kolstad Elite ønsker å spille i Kolstad Arena, orienterte om de initiativ som er tatt av administrasjonen overfor Kolstad

Respekt - Åpenhet – Engasjement - Innovasjon

- Ga en redegjørelse til styret med utgangspunkt i brev fra Namsos Håndballklubb til regionstyret om utestengelse av en av deres dommere. Regionleder gir et tilsvarende svar på brevet med den redegjørelse som ble gitt i møte.
- Rådgiving til Byåsen Bredder om juridiske håndtering av internsak
- Aktuelle nye midlertidige kontorlokaler for Idrettens Hus i Ladebekken 17
- Landskamper for menn senior i Trondheim 3 og 5/4 mot Island
- Oppkjøringsturnering med Frankrike, Danmark og Romania til OL i Rio for kvinnelandslaget i Ulsteinvik 21-24/7
- Orientering fra Work Shop i Polen under finalehelgen av Euro 2016 og oppfølgingsmøte i etterkant med Trondheim Kommune
- Arrangementet av Scandic Cup 2016 (NM 15) i Trondheim 26-28/2
- Status på markedsarbeidet i nasjonal salgsgruppe
- 26 klubbbesøk er gjennomført så langt i 2016, har planlagt 65 nye besøk før sommerferien
- Utfordrende saker for våre klubbrådgivere ble gjennomgått
- Oversikt over dispensasjoner for alder- og sammensatte lag ble presentert
- Oversikt over spiller- og dommerutviklingsaktiviteter ble gjennomgått

Vedtaks sak 16025

Rapporten tas til etterretning.

SAK 16026 Rapport fra Forbundsråd og Ledermøte i NHF

Jenny representerte regionen på Forbundsrådsmøte i Oslo siste fredag (4/3) formiddag, senere på dagen ble det gjennomført Ledermøte i NHF hvor Jenny og daglig leder representerte regionen, de ga en orientering fra møtene hvor følgende temaer ble behandlet:

Forbundsråd

Frikjøp av president/presidentskap

Forbundsrådet vedtar frikjøp av president og/eller presidentskap inntil 100 %.

Frikjøpet finansieres av sentrallet. Dette skal bidra til økt verdiskapning i norsk håndball.

Rammer og mandat for nasjonal LG

Forbundsrådet vedtar rammer og mandat i henhold til den nasjonale ledergruppens innstilling som følger:

Den nasjonale ledergruppen har det overordnede ansvar for alle administrative beslutninger i norsk håndball. Herunder å opprette administrative grupperinger ved behov, og for å sikre optimalisering av oppgaveløsningen til det beste for norsk håndball. Ledergruppens styringsdokument er til enhver tid gjeldende Strategiplan og tilhørende handlingsplaner.

Ledermøte

Status i Prosjekt Klubbhuset

Prosjektleder Anders Bergan var invitert til møtet for å gi en status i prosjektet med særskilt fokus på fremdrift, innhold og et overordnet budsjett.

Momenter fra innledningen:

- Organiseringen av arbeidet og involvering av regionene
- Prosessen
- Elektronisk analyse av klubben og gjennomføringen av denne
- Trener- og klubb utvikling, høyere kompetanse
- Aktivitetsutvikling
- Støttefunksjoner
- Økonomi
- Veien videre

Møte var meget godt fornøyd med oppdateringen og det er store forventninger til prosjektet.

Strategiarbeidet

Bente Aksnes og Ingrid Blindheim innledet i forhold til fremtidsbilder, tanker om innhold og presentasjon av strategi for perioden 2017-2021.

Etter innledningen ble deltagerne delt inn i grupper for videre drøftinger, for så å gi en oppsummering i plenum. Gruppearbeidet vil danne grunnlag for det videre arbeidet med ny layout og innhold frem mot Strategikonferansen.

Ny anleggsplan for NHF

Anleggsrådgiver Tom Anderson var invitert til møte for å gi en status på arbeidet med ny anleggsplan for norsk håndball.

Momenter fra innledningen:

- Det er viktig å komme i gang med kartleggingen og arbeidet med å utarbeide en ny anleggsplan
- Anleggsplanen skal være ferdig til årsskiftet
- Forslag til budsjett kommer fra arbeidsgruppen

Økonomifordeling sentralt vs regionalt

Regionleder i Vest Andris Hamre innledet med en presentasjon rundt dette temaet, hvorvidt pengene brukes riktig og på den måten det forutsettes fra giver.

Momenter fra diskusjonen etter innledningen:

- Hvordan tenker regionene at økonomifordelingen bør se ut?
- Den nasjonale ledergruppen er tidligere gitt i oppdrag å se på tilskuddsordningene, jobber p.t. med dette
- Opplever at man er for ivrige på hele tiden å gjøre nye ting uten å se om det er noe som kan tas vekk for å få finansiert tiltakene/oppgavene. Det er ønske om

tydeligere prioriteringer fremover innenfor den økonomien vi til enhver tid disponerer

- Det ble klargjort noen momenter hva angår rapportering av post 3 midler
- Pengestrømmen fra klubb- og regionleddet også til sentralleddet bør også fremlegges, ikke bare andre veien
- Pengebruken kan forandres, ikke reduseres
- Hvordan skaffe mer penger? Færre mål.

Status vedtak gjort på Håndballtinget

Generalsekretæren ga en kort redegjørelse for status på vedtak gjort på Håndballtinget som er i prosess i tingperioden.

Momenter fra redegjørelsen:

- IKT, store utfordringer i implementeringen
- Felles strategi for markeds- og arrangementsarbeidet
- Nasjonalt salgsteam er etablert
- Nasjonal ledergruppe etablert

Vedtaks sak 16026

Orienteringene tas til etterretning.

SAK 16027 Regionstingene 2016

Styret har tidligere vedtatt at det arrangeres ting for Nord i Tromsø fredag 20/5 kl. 18:00-21:00 og Midt-Norge på Stjørdal 21/5 hvor historien og fusjon blir behandlet. Det gjennomføres felles ting på Stjørdal 22/5 hvor fremtiden skal behandles.

Administrasjonen forslår følgende program i Nord 20/5:

- 17:30 Registrering, kaffe og rundstykker
- 18:00 Åpning ved regionens styremedlemmer
- 18:15 Hilsninger til tinget (NHF's president)
- 18:30 Tingforhandlinger
- 21.30 Felles middag (Utmerkelse)

Administrasjonen forslår følgende program i Midt-Norge 21/5:

- 14:30 Registrering, kaffe og rundstykker
- 15:00 Åpning ved regionleder Mariann Berg
- 15:15 Hilsninger til tinget
- 15:30 Tingforhandlinger (historien og forslag om fusjon)
- 17.30 Time-out, foredrag ved NHF's president
- 20:00 Tingmiddag (Utmerkelse)

Administrasjonen forslår følgende program for felles ting 22/5:

- 09:00 Tingforhandlinger
- 11:15 Kaffepause og utsjekk
- 11:45 Tingforhandlinger

Respekt - Åpenhet – Engasjement - Innovasjon

12:45 Avslutning
13:00 Lunsj og hjemreise

Tingforslag

Pr. dato er det vedlagte forslagene fra Regionsstyret om fusjon og ny Lov som er kommet inn. Fristen fra klubbene er 20/3, eventuelle forslag fra klubbene behandles av styret på mail.

Valgkomite

Regionstyret delegerer til AU å legge frem forslag til ny valgkomite (1+4)

Representasjon fra styret

På tinget i Tromsø vil regionen være representert med styremedlemmene fra Nord og klubbrådgiverne. NHF's president, generalsekretær og FS-medlem fra Nord vil være tilsted på tinget.

Representasjon fra styret

På tinget på Stjørdal vil regionen være representert med styremedlemmene fra Midt-Norge, ledergruppen og klubbrådgiverne. På felles ting søndag vil alle være tilstede. NHF's president, generalsekretær og 1. visepresident vil være tilsted på tinget.

Funksjonærer

I Tromsø har Anita H. Pedersen takket ja til forespørselen om å være dirigent. Som sekretærer har Atle Nilsen sagt ja.

På Stjørdal har May Romundstad og Børge Toft takket ja til forespørselen om å være dirigenter. Som sekretærer har Anne Johansen og Rune Nervik sagt ja.

Til å lede redaksjonskomiteen på søndagen, ønsker styret å foreslå Jenny Langåssve.

Utmerkelser

Styret fatter vedtak om tildeling av utmerkelser etter innstilling fra Utmerkelseskomiteen, i RS-møte i forkant av tinget.

Vedtak sak 16027

<i>Forslaget til program, tingforslagene, representasjon og funksjonærer som er foreslått vedtas.</i>

SAK 16028 Mål- og handlingsplanen 2016-2018

Prosjektgruppen som er ledet av Jarl Martin har laget ferdig forslaget til ny Mål- og Handlingsplan som han gikk igjennom på møte.

I diskusjonen etter fremleggelsen ble følgende tatt opp:

- Rapporten trykkes i bokmål, nynorsk versjon vil være tilgjengelig på våre nettsider
- Viktig at styret bruke tilstrekkelig tid på planen, da det er nå at "retningen/prioriteringene" for de neste to årene blir gjort

Respekt - Åpenhet – Engasjement - Innovasjon

- Fremtidig arbeid med ny plan bør startes tidligere og arbeidsgruppen foreslår at det oppnevnes færre personer (maks 4) i fremtidig arbeidsgruppe

Vedtak sak 16028

Forslaget vedtas og legges frem på Regionstinget. Styret er meget godt fornøyd med det arbeidet som prosjektgruppen har utført.

SAK 16029 Nye Spektrum

Daglig leder gikk igjennom en presentasjon av forslaget til nytt prospekt og fremdrift på nye Spektrum.

Vedtak sak 16029

Presentasjonen tas til etterretning.

SAK 16030 FS/Styremedlemmene gir en status fra sine ansvarsområder

Ole ga en oppdatering på aktuelle saker som FS og EHF/IHF jobber med:

- Gruppearbeidet ifm Ledermøtet viser stor endringsvilje i ett 10 års perspektiv
- Årsregnskapet 2015 ser godt ut i forhold til budsjett
- FS/AU har redusert sin møteaktivitet
- Flott prestasjon av herrelandslaget under EM i Polen
- FS jobber med å forberede seg til EHF's kongress i november 2016 og IHF's kongress i 2017
- Jobber med nasjonalanlegg i Oslo
- Norsk Topp håndball er ikke ett formelt "medlem" av Forbundsrådet
- Jobber med å finne en god sluttspillmodell, dette er utfordrende
- Vurderer å søke VM 2023 for kvinner sammen med Sverige og Danmark

Styremedlemmene hadde i forkant av møtet levert inn følgende rapportere fra sine områder:

Tore/Nord Østerdal og Trondheim

- Klubbmøter begge steder
- Skolemesterskap Tynset 5 av 13 skoler deltar
- Nye damelag Røros/Ålen ?
- Ca 350 på lokalderby 3.div mellom Røros og Tynset.
 - Tynset ønsker kvalikkamper
- Fairplay plakater og – vester delt ut etter "dommerhets" sak på Klubbmøte. Enkelte klubber har hatt egne infomøter
- God oppslutning på Dommer I og Trener I i Trondheim
- Bydelsmøte for gutter gjennomført

Mariann/Fosen

Positivt

- Rissa har satt i gang ett samarbeide med lokal sunn mat og prøver nå ut forskjellig sunn mat i hall. Mye forskjellige typer mat.
- Jobbes godt fra dommerutvikler for å få på plass nye/flere dommere
- I Bjugn består halve idrettsrådet av håndballfolk

Utfordringer

- Omberamminger pga et til dels dårlig kampoppsett i år
- Har for få dommere på riktig nivå
- Vanskelig å få trenere på kurs

Geir/Helgeland

Positivt

- Forberedelser til Møbelringen Cup for aldersbestemte lag i Sandnessjøen. Flere lag på venteliste. 3 baner "under samme" tak. Også miniturnering samme helg:)
- Økende interesse for guttehåndball på Mo i Rana. Bossmo har 20 stk G 12 på trening:)
- Stabil interesse i Mosjøen HK. MHK har 20 stk J12 på trening

Forbedringer

- Fortsatt misnøye med spillerutvikling blant klubbene på Helgeland. Savner miljøsamlingene og samlinger for 00 og 01 spillere

Monica/Stjørdal

Klubbesøk: Fram, Hegra, Stjørdals-Blink og Varden

Positivt

- Vil holdes barnekamplederkurs før Selbu Cup 3-5. juni, så dommerne får en arena å prøve seg på rett etter kurset.
- Stort fokus på klubbutvikling. (Klubbstyrt klubb, klubbhåndbok, årshjul, målsettinger osv.)
- Felles håndballsøndag 13. mars for Remyra, SHK og Stjørdals-Blink (Fra kl. 10-20, fra J/G11-3. div damer/menn).

Utfordringer

- Klubbråd giver har vært savnet (pga sykmelding).
- Ønsker dato/tidsperiode på trener 1 (modul 7-12).
- Dommertrinn 1 avlyst (Jan '16). Mangel på beskjed og/eller for sen utsending av informasjon.

Ingrid/Orkdal og Gauldal

Soneteam-møte, klubbmøter i begge områder, besøk fra Byåsen/Kolstad til flere klubber i områdene, minihåndballaktivitet, minitrenerkurs, promotering av Håndballsekken, håndballskoler, klubbbesøk Orkdal, Støren, Orkanger (KR).

Positivt

- Fri anleggsleie Støren, Melhus og Skaun ☺!

Respekt - Åpenhet – Engasjement - Innovasjon

- Fokus allsidig trening, kveldsmat og frukt etter trening 😊
- Støren jobber for nærområdet med mål om flere klubber 😊
- Bevegelse på Hemne 😊
- Orkanger tar ansvar som "storebror" 😊

Utfordringer

- Motivere klubber i enkelte områder til å spille hverandre gode
- Dommere
- Omberamninger

Hugo/Romsdal

Status

- Sonemøte med klubbene og ga status om fusjon med Nord.
- klubbene lurte på det økonomiske og om region serien, om de måtte reise til Alta og hva med reise budsjettet.
- Fått på plass soneteamet med unntak av soneleder, det er noen som har meldt som vil være.
- Molde bredde har fått på plass ny leder. Tom Arne Utnes.
- Molde Elite jobber med å få på plass daglig leder da han gir seg. Litt kaos.
- Træffhallen skal legges nytt parkett gulv og utvides i følge fylkeskommunen.
- Jeg skal på Idrettstinget 9-10 april.

Einar/Troms og Hålogaland

Status

- Jeg har siden sist styremøte deltatt på 2 sonemøter/klubbledermøter
- 15. februar for sone Hålogaland i Bjerkvik. Deltagelse fra Landsås(2), Ankenes(3) og Kvæfjord. Forfall fra Harstad og Lia Brage.
- 18. februar for sone Troms på Nordkjosbotn. Deltagelse fra Bravo(2), Tromsø HK(2), Storsteinnes(2), Sørreisa(2) og Bardu. Forfall Skjervøy, Nordreisa, TSI, BOIF, Lenvik.
- Ellers er det gjennomført dommerkurs på Skjervøy samt spillerutviklingstiltak (SUM/RUM) i Tromsø.

Jarl Martin/Møre og Romsdal

Status

- Kvinnelandslaget forbereder seg til OL med turnering i Ulsteinvik i juli
- Ca 60 nye dommere uteksaminert fra Dommertrinn 1. Disse følges opp av veiledere via utviklingsgrupper.
- 2 Minihåndballtrenerkurs gjennomført. Molde og Hareid. God deltakelse
- Dommertrinn 2 gjennomført med ca 15 deltakere.
- 11 klubbbesøk/oppfølgingsbesøk med fokus på måleskjema/utviklingsplan.
- Klubbene jobber godt med tiltak for å øke kompetansen innad i klubben.
- Måleskjema/utviklingssystemet blir meget godt mottatt i klubb
- Har vært en del støy i toppklubbene, MHK, VHK og ÅHK med terminering av trenerkontrakter. Negativt fokus i media. Ser ut til at stormen har løyet og drifta går som vanlig

Respekt - Åpenhet – Engasjement - Innovasjon

- ÅHK har sendt ut bekymringsmelding til sine medlemmer og partnerklubber om at klubben må legges ned hvis ikke store endringer gjennomføres. Primært ved å få inn flere frivillige i organisasjonen. Klubbene i Ålesundsområdet har i møte 7.mars bestemt at de skal bidra for å videreføre ÅHK. Årsmøte i ÅHK gjennomføres 15.mars. Da skal dette være på plass.

Anita/Finnmark

Møter

- Sonemøte med Ø-F og V-F 12. februar (i forbindelse med Altaturneringa)
- Møte 10.03. vedr. oppstart av lag for utviklingshemmede : Initiativtaker Bossekop UL. Deltakere fra Finnmark Idrettskrets, NIF, Alta kommune, NHF

Øst-Finnmark

- Pga. sen seriestart (nov.15), fryktelig tett kamprogram
- Venter på de resterende modulene av trener 1.
- Dommerkurs - etterlyst i nov/des. Skulle avvikles i des/jan.?
- Sonetiltak: Helt stille. Hva skjer videre? Blir vi glemt?
- Glad-sak: En flott økning i antall guttespillere i øst
- Vadsø: Positiv hverdagsintegrering – flere spillende lag – håndball en inngang til samfunnsdeltaking (i tråd med håndballens verdier)

Vest-Finnmark

- Trener 2 kurs behøves.
- Desperat behov for dommerkurs, stor dommermangel.
- Ingen tiltak på RUM og SUM
- Lang responstid til klubbrådgiver og administrasjon
- Alta IF herrer vil med seier i f.k. helg være klar for kvalik til 1. div.
- Altaturneringen, Nord-Norges største håndballturnering, deltakerrekord med 238 lag, og ca. 2500 spillere.
- Alta: Oppstart med treningsgruppe for unge bofaste enslige flyktninger i alderen 15-23
- Gruppe på opptil 20 flyktninger deltar på ordinære treninger til BUL-lag, rullerer mellom G-16, G/J18, Dame- og Herrelag. Meget vellykket!
- Alta: Oppstartsmøte vedr. utviklingshemmede og håndball.
- 2 Bring runder til Alta by var en suksess - masse publikum og flott opplegg for gjestende lag

Jenny/Inntrøndelag og Namdalen

Positive hendelser

Innherred

- Både Steinkjer HK og Levanger HK hadde håndballskole i vinterferien
- Flere av klubbene er bevisste på å jobbe med trenere, dommere, guttehåndball etc.

Namdalen

- I forbindelse med skolerenovering, er det vedtatt å bygge hall med godkjent håndballkrav i Terråk.

Respekt - Åpenhet – Engasjement - Innovasjon

Utfordringer

Innherred

- Klubbene ønsker å bli bedre på å samarbeide for å få god aktivitet.
- Negativ trend over flere år med stadig færre lag og spillere.

Namdal

- Utfordringer med å få gjennomført kampaktivitetene på slutten av sesongen.
- Flere negative hendelser fra enkelte tilreisende lagledere. Skal fokusere mer på dette neste sesong.

Generelt

- Bolkan-saken har berørt begge områder med negativ omtale.

Vedtaks sak 16030

Rapportene tas til etterretning.

SAK 16031 Representasjon på Idrettskretstingene

Seksjonsleder Arild har laget følgende oversikt over tingene og håndballens representasjon:

Finnmark IK

Lakselv Hotell, 10 – 12/6 og følgende representerer regionen:
Anita Håkegård Pedersen

Troms IK

Kunnskapsparken, Finnsnes 23/4 og regionen kan stille med 3 representanter.
Einar følger opp og kommer med forslag på representanter til AU.

Nordland IK

Scandic Bodø Hotell 23/4 og følgende representerer regionen:
Torbjørn Trane Jensen og [Randi Rasmussen](#)

Nord Trøndelag IK

Idrettens Hus Steinkjer 16/4 og følgende representerer regionen:
Monica Ibsen, Jenny Langåssve og Svein Aunøien

Sør Trøndelag

Røros Hotell 22 - 24/4 og følgende representerer regionen:
Marit Hegseth, Ingrid Kristiansen og Kolbjørn Hole.

Møre og Romsdal IK

Scandic Seilet Hotell Molde 9/4 og vi har fått påmelding fra Kim Hugo Eggen, Ronny Pedersen og Jarl Martin Møller. Dette må endres, da det må være representanter av begge kjønn. Jarl Martin kommer med forslag til endring.

Det er viktig at vi sørger for at håndballen er representert i IK-styrene og at vi er aktive i viktige saker (en IK i Trøndelag) som behandles på tingene.

Vedtaks sak 16031

Den foreslåtte representasjonen på tingene vedtas.

SAK 16032 Endringer av retningslinjer til seriene 2016/17

Det har kommet noen innspill til 3 endringer/tilføyelser til det som ble vedtatt i Regionstyremøtet i januar:

1. pkt.3 Deltakeravgifter:

Klasse 3.divisjon senior: kr.10.000,-

2. pkt.19 Utviklingsstipend (bare RMN):

Underpkt. 3 strykes (lag til sluttspill Bring får et stipend pålydende kr.15.000) I stedet inntas flg. tekst: Klubber kan søke om økonomisk støtte til gode utviklingstiltak.

3. pkt.21 Gebyrer:

Underpkt.21B (20B for Nord)

Tillegg i tekst: Såfremt laget trekkes/utelukkes etter 1.januar, må laget også dekke motstanders utgifter i forbindelse med motsvarende kamp. underpkt.21C (20C for Nord) (angjelder lag som ikke møter til kamp) Tillegg i tekst: Laget må også dekke motstanders utgifter i forbindelse med motsvarende kamp.

Vedtak sak 16032

Pkt.1 og 2 vedtas. Pkt.3 oversendes Serie- og Terminutvalget for videre utredning

SAK 16033 Evaluering

Regionleder tok en evalueringsrunde av møte og følgende tilbakemeldinger kom frem:

- Innholdsrikt og godt møte med interessante saker
- Stort engasjement
- God møteledelse
- God saksforberedelser av administrasjonen
- Godt å ha med Ole J på møte igjen
- Merkelig med Valgkomiteen i møte
- Effektivt møte, godt jobbet av arbeidsgruppen som har ansvaret for ny Mål- og Handlingsplan

Neste møte

AU-møte nr. 3/16 holdes i Trondheim 12. april 2016

Regionstyremøte nr. 3/16 holdes på Stjørdal 20. mai 2016.